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SINOSI GROUP 

Hot Sales For Some of Coating Materials 
1st to 30th Sep. 2008 

 
 
Dear Sir/s, 
 
 

We are glad to inform that we are having Hot Sales in the above mentioned period time for 
one of our silica and silicon materials such as quartz, crystal, silicon metal, ferro silicon, 
coating materials and so on. You are one of our old users or a potential customer, are welcome 
invited to join the order schedule for the follow material: 

 
 

          
 

Name of Commodity: Silicon Monoxide Powder 
 
Re-Order No.: SS/CM/SIO 
 
Purity:  SiO:99.95% min. 
 
Size: 0.05-20mm as per user’s demands such as 1-3, 3-6, 6-15, 15-20mm etc. 
 
Packing: 1kg each with plastic bottles , then into cartons or wooden cases. 
 
Price term: FOA Beijing Airport 

 
The above special offer will be arranged 50 kg min. to 100 kg max. and only for the first 10 

buyers in the Hot Sales period. The delivery will be under of our producing capacity and 
subject to our final confirmation. For the more detailed information about SINOSI, please visit 
our website Http://www.sinosi.com.  
 

You are welcome to contact us at any time according to the follow information once you 
like to confirm your purchase order. 
 

Contact: Miss Amy Zhou 
Tel:  (86-10) 82070680 
Fax:  (86-10) 82070690 
E-Mail:salesl@sinosi.com  or  amy@sinosi.com 
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中彰国际促销活动 
---镀膜材料 

2008年 9月 1-30日 
 
 

尊敬的先生/女士： 
 
我们很荣幸地告知各位，我司将在上述时间内对如下产品进行促销活动。也许您是我们老用

户中的一员或者即将成为我们的客户，那么，都欢迎您能加入到我们的订购计划中来，产品如下： 
 

          
 

          
 

产品名称：一氧化硅粉 
 
订购编号： SS/CM/SIO 
 
纯度：SiO:99.95% min. 
 
粒度：0.05-20mm 按照客户要求，如 1-3, 3-6, 6-15, 15-20mm等。 
 
包装：纸盒包装或木箱包装，内用塑料瓶包装/1KG 
 
价格条款：FOB Beijing 
 

 
以上的优惠价格是基于最小定货 50 公斤到最大订货 100 公斤，并且仅限于该促销期的前

10 位客户。交货日期我们将根据的生产能力作出最终的确认。如果您想了解有关中彰国际的更
多更详细的信息，请登陆我公司的主页：Http://www.sinosi.com.  
 
希望确认订单的朋友，欢迎您随时与我们取得联系，联络方式如下： 

 
Contact: Miss Amy Zhou 
Tel:  (86-10) 82070680 
Fax:  (86-10) 82070690 
E-Mail:salesl@sinosi.com  or  amy@sinosi.com 

 
 
特别声明： 
本次促销活动的解释权归中彰国际（SINOSI）所有。 
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